
Rada Gminy Piaski 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

 

Protokół nr 42/2022 

 

XLII Posiedzenie w dniu 29 grudnia 2022  

Obrady rozpoczęto 29 grudnia 2022 o godz. 11:30, a zakończono o godz. 11:55 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska  

2. Bernard Dorsz  

3. Justyna Grobelna  

4. Jacek Jańczak  

5. Marek Majsnerowski  

6. Dariusz Naskręt  

7. Rafał Nowak  

8. Marcin Porzucek  

9. Hanna Powicka  

10. Karolina Przybylska  

11. Dagmara Rucińska  

12. Justyna Sarbinowska  

13. Beata Tyrakowska  

14. Łukasz Waleński  

15. Maria Wesołek  

 

Wójt – Wiesław Glapka 

Sekretarz – Andrzej Konieczny 

Kierownik Referatu Budżetowo – Finansowego – Bogumiła Sosnowska  

Inspektor ds. Zamówień Publicznych – Witold Furmaniak  

 

Tematy posiedzenia:  

1. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 325/2022 w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających 

z upływem 2022 roku. 

 

Ad. 1 Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 325/2022 w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

niewygasających z upływem 2022 roku. 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Wójt.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Radna Justyna Sarbinowska zwróciła uwagę na niedziałającą  kamerę internetową na Rynku.  

Wójt odpowiedział, że firma postawiła bardzo wysokie warunki, na chwile obecną Gmina zrezygnowała z 

kamery na Rynku. 

Radna Hanna Powicka zapytała o  prace na ul, Drzeczewskiej. 

Inspektor ds. ZP Witold Furmaniak poinformował, że firma do 9 stycznia przerwała prace, omówił sprawy 

związane z wycinką drzew. Powiedział, że  wniosek na wycinkę drzew jest przygotowany, zostanie wysłany do  

RDOŚ, następnie należy poczekać za decyzją.  

Wójt szczegółowo omówił sprawy dotyczące odpadów komunalnych, w szczególności problemu z 

przeprowadzonym przetargiem. Firma z Gostynia dała lepszą ofertę,  jednak przy zmieszanych Gostyń dał dużo 

niższą kwotę od Jarocina. Stąd firma z Jarocina złożyła pismo o rażąco niskiej cenie. poprosiła o całą 

dokumentacje przetargu. Po konsultacjach z radcą prawnym gmina wystąpiła do TRANS KOMU o złożenie 

stosownych wyjaśnień – najniższej ceny. Takie wyjaśnienia otrzymano i wybrano firmę TRANS KOM z 

Gostynia.  

Wójt poinformował, że przed ogłoszeniem przetargu firma z Gizałek „Wiatrowiec” złożyła wniosek o wpis do 

rejestru, jednak do przetargu nie przystąpiła.  

 Jeżeli ZGO NOVA złoży odwołanie to gmina jeszcze na miesiąc będzie musiała podpisać z nimi umowę.  

Radny Jacek Jańczak zapytał czy będą podwyżki za śmieci, czy obecna kwota wystarczy.  

Inspektor ds. ZP Witold Furmaniak powiedział, że  ogólnie kwota wyszła niższa niż w zeszłym roku, opłaty 

powinny wystarczyć. 



Radna Maria Wesołek zapytała czy będą składane wnioski na renowację zabytków.  

Wójt – tak  

Radny Dariusz Naskręt zwrócił uwagę na zniszczoną kładke Nad Malinczą. Zapytał czy jest możliwość 

skierowanie pisma o jej naprawę.  

Wójt odpowiedział, że w tej sprawie zostanie wystosowane pismo do Wód Polskich.  

 

 

Przewodniczący posiedzenia  

 

Bernard Dorsz 

 

 

  

 
Przygotował(a): Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


